

ສ່ວນເພີ່ມເຕີມຜົນປະໂຫຍດເງິນຊ່ວຍເຫຼືອອາຫານສຸກເສີນ ຄໍາຖາມທີ່ຖາມເລື້ອຍໆ

DSHS ກໍາລັງສົ່ງສ່ວນເພີ່ມເຕີມສຸກເສີນໃຫ້ແກ່ຄົນທີ່ໄດ້ຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານອາຫານ (ອອກໃຫ້ຜ່ານບັດ EBT). ຖ້າທ່ານໄດ້ຮັບຜົນປະໂຫຍດເງິນຊ່ວຍເຫຼືອໃນເດືອນມີນາ ຫຼື ເດືອນເມສາ, ແມ່ນໄດ້ອອກສ່ວນເພີ່ມເຕີມສຸກເສີນໃຫ້ທ່ານເປັນແຕ່ລະເດືອນເພື່ອເອົາຈໍານວນນັ້ນຂຶ້ນໄປຮອດຈໍານວນສູງສຸດສໍາລັບຂະໜາດຄົວເຮືອນຂອງທ່ານ. ບັດຈຸບັນສ່ວນເພີ່ມເຕີມສຸກເສີນແມ່ນໄດ້ຕໍ່ເວລາສໍາລັບຜົນປະໂຫຍດເງິນຊ່ວຍເຫຼືອເດືອນພິດສະພາ ແລະ ຈະຖືກກວດຄົນເປັນແຕ່ລະເດືອນໄປ.

ເປັນຫຍັງຈຶ່ງເກີດແບບນີ້ຂຶ້ນ?

ສະພາຄອນເກສໄດ້ອະນຸມັດຜົນປະໂຫຍດພິເສດເພື່ອໃຫ້ປະຊາຊົນມີຄວາມສາມາດໃນການຊື້ອາຫານຫຼາຍຂຶ້ນ. ນີ້ຈະຊ່ວຍຫຼຸດຜ່ອນຈໍານວນຄົນທີ່ຕ້ອງການໄປຊື້ເຄື່ອງແຫ້ງ. ນອກນີ້ ມັນຍັງຈະຈໍາກັດຈໍານວນຄົນທີ່ຢູ່ຮ້ານ ແລະ ຫຼຸດໂອກາດສໍາລັບການຕິດຕໍ່ COVID-19.

ຂ້ອຍຈະໄດ້ຮັບຜົນປະໂຫຍດພິເສດມື້ອໃດ?

ທ່ານຈະໄດ້ຮັບສ່ວນເພີ່ມເຕີມປະຈໍາເດືອນພິດສະພາໃນວັນທີອອກຜົນປະໂຫຍດຊ່ວຍເຫຼືອປະຈໍາເດືອນຂອງທ່ານໃຫ້ກັບບັດ EBT ຂອງທ່ານຕາມປົກກະຕິ.

ຂ້ອຍຫາກໍ່ສະໜັກຂໍການຊ່ວຍເຫຼືອອາຫານໃນເດືອນນີ້. ຂ້ອຍຈະໄດ້ຮັບຜົນປະໂຫຍດພິເສດບໍ່?

ຖ້າທ່ານມີສິດໄດ້ຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອອາຫານ, ທ່ານຈະໄດ້ຮັບຈໍານວນຜົນປະໂຫຍດເງິນຊ່ວຍເຫຼືອສູງສຸດສໍາລັບຂະໜາດຄົວເຮືອນຂອງທ່ານ.

ຂ້ອຍໄດ້ຮັບຈໍານວນຜົນປະໂຫຍດເງິນຊ່ວຍເຫຼືອສູງສຸດແລ້ວ. ຂ້ອຍຈະໄດ້ຮັບຜົນປະໂຫຍດພິເສດບໍ່?

ຖ້າທ່ານໄດ້ຮັບຈໍານວນຜົນປະໂຫຍດເງິນຊ່ວຍເຫຼືອສູງສຸດແລ້ວ, ທ່ານຈະບໍ່ໄດ້ຮັບຜົນປະໂຫຍດເງິນຊ່ວຍເຫຼືອອາຫານເພີ່ມເຕີມອີກ.

ຈຳນວນຜົນປະໂຫຍດເງິນຊ່ວຍເຫຼືອສູງສຸດແມ່ນເທົ່າໃດ?

ມິສິດໄດ້ຮັບ ຄົວເຮືອນ ສະມາຊິກ	ສູງສຸດ ຜົນປະໂຫຍດເງິນຊ່ວຍເຫຼືອ
1	\$194
2	355
3	509
4	646
5	768
6	921
7	1,018
8	1,164
9	1,310
10	1,456
ແຕ່ລະຄົນໄດ້ເພີ່ມເຕີມ	+ 146

**ຂ້ອຍມີສິດໄດ້ຮັບອາຫານພື້ນຖານ, ແຕ່ຂ້ອຍບໍ່ໄດ້ຮັບຜົນປະໂຫຍດທາງເງິນຊ່ວຍເຫຼືອຍັງເລີຍ.
ຂ້ອຍຈະໄດ້ຮັບຜົນປະໂຫຍດພິເສດບໍ່?**

ໄດ້. ທ່ານຈະໄດ້ຮັບຜົນປະໂຫຍດພິເສດຂອງຈຳນວນເງິນສູງສຸດສຳລັບຂະໜາດຄອບຄົວຂອງທ່ານຖ້າປົກກະຕິທ່ານໄດ້ຮັບ \$ 0.

ຂ້ອຍໄດ້ຮັບ WASHCAP / ການຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານອາຫານສະເພາະການ / ການຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານອາຫານສໍາລັບຜົນປະໂຫຍດຂອງຄົນອົບພະຍົບທີ່ຖືກກົດໝາຍ. ຂ້ອຍຈະໄດ້ຮັບຜົນປະໂຫຍດພິເສດບໍ່?

ໄດ້. ຜົນປະໂຫຍດພິເສດແມ່ນໃຊ້ໄດ້ກັບທຸກໆໂຄງການຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານອາຫານ.

ຂ້ອຍຈະໄດ້ຮັບຜົນປະໂຫຍດພິເສດເທົ່າໃດ?

ທ່ານຈະໄດ້ຮັບແຕກຕ່າງກັນລະຫວ່າງຜົນປະໂຫຍດປົກກະຕິຂອງທ່ານ ແລະ ຈໍານວນເງິນສູງສຸດສໍາລັບຂະໜາດຄົວເຮືອນຂອງທ່ານ. ຕົວຢ່າງ:

ທ່ານ ແລະ ຄູ່ຮັກຂອງທ່ານທັງສອງເຮັດວຽກ ແລະ ໄດ້ຮັບຜົນປະໂຫຍດເງິນຊ່ວຍເຫຼືອອາຫານທັງໝົດ \$200 ໃນວັນທີ 10 ເດືອນພຶດສະພາ. ການແບ່ງສ່ວນສູງສຸດສໍາລັບຄົວເຮືອນສອງຄົນແມ່ນ \$355. \$355 - \$200 ແມ່ນ \$155.

ທ່ານຈະໄດ້ຮັບເພີ່ມເຕີມ \$155 ໃນຜົນປະໂຫຍດເງິນຊ່ວຍເຫຼືອສຸກເສີນ.

ທ່ານຈະໄດ້ຮັບເງິນຊ່ວຍເຫຼືອພື້ນຖານ \$200 ຂອງທ່ານພ້ອມດ້ວຍ \$155 ເພີ່ມເຕີມສໍາລັບຈໍານວນທັງໝົດ \$355 ໃນວັນທີປົກກະຕິຂອງທ່ານໃນວັນທີ 10 ເມັດສະພາ.

ຂ້ອຍຈະຕ້ອງຈ່າຍຜົນປະໂຫຍດເຫຼົ່ານີ້ຄືນບໍ່?

ນີ້ແມ່ນຜົນປະໂຫຍດພິເສດສໍາລັບການນໍາໃຊ້ຂອງທ່ານ. ບໍ່ມີເຫດຜົນຫຍັງທີ່ທ່ານຕ້ອງຈ່າຍຄືນ.

ຂ້ອຍຈະເສຍຜົນປະໂຫຍດພິເສດເຫຼົ່ານີ້ບໍ່ ຖ້າຂ້ອຍບໍ່ໃຊ້ພວກມັນທັນທີ?

ບໍ່. ທ່ານມີເວລາ 365 ວັນນັບຈາກວັນທີ່ເຮັດກົດຈະກຳໜີ້ຄັ້ງສຸດທ້າຍຂອງທ່ານເພື່ອໃຊ້ຜົນປະໂຫຍດພິເສດ ແລະ ປົກກະຕິ.

ຜົນປະໂຫຍດພິເສດເຫຼົ່ານີ້ຈະສົ່ງຜົນກະທົບຕໍ່ສະຖານະພາບການເຂົ້າເມືອງຂອງຂ້ອຍບໍ່?

ບໍ່.

DSHS ຈະອອກຈໍານວນເງິນສູງສຸດຫຼັງຈາກເດືອນພຶດສະພາບໍ່?

ພວກເຮົາຈະກວດຄືນເບິ່ງວ່າ ພວກເຮົາສາມາດໃຫ້ຈໍານວນເງິນສູງສຸດສໍາລັບຂະໜາດຄົວເຮືອນຂອງທ່ານເປັນແຕ່ລະເດືອນໄດ້ບໍ່, ເຊິ່ງຂຶ້ນຢູ່ກັບການອະນຸມັດຂອງລັດຖະບານກາງ.

ມີຈັກຄົນທີ່ຈະໄດ້ຮັບຜົນປະໂຫຍດພິເສດ?

ອີງຕາມສ່ວນເພີ່ມເຕີມສຸກເສີນທີ່ໄດ້ອອກໃຫ້ໃນເດືອນມີນາ ແລະ ເດືອນເມສາ 2020, DSHS ເລັງເຫັນໄດ້ວ່າຈະມີການໃຫ້ຜົນປະໂຫຍດພິເສດແກ່ຈຳນວນ 283,000 ຄົວເຮືອນໃນເດືອນພຶດສະພາ.

ຈຳນວນສະເລ່ຍຂອງຜົນປະໂຫຍດພິເສດແມ່ນຫຍັງ?

ໃນທົ່ວລັດ ຈຳນວນເງິນພິເສດສະເລ່ຍຕໍ່ຄົວເຮືອນແມ່ນ \$170. ບາງຄົວເຮືອນຈະໄດ້ຮັບຫຼາຍ, ບາງຄົວເຮືອນກໍ່ໜ້ອຍກວ່າ.

DSHS ຈະສົ່ງຈົດໝາຍໃຫ້ຂ້ອຍເມື່ອຂ້ອຍໄດ້ຮັບຜົນປະໂຫຍດພິເສດບໍ່?

ບໍ່. ພວກເຮົາຈະບໍ່ໄດ້ສົ່ງຈົດໝາຍເມື່ອພວກເຮົາອອກຜົນປະໂຫຍດພິເສດ. ຖ້າທ່ານຕ້ອງການຮູ້ວ່າຜົນປະໂຫຍດຂອງທ່ານຢູ່ໃນບັນຊີຂອງທ່ານ, ທ່ານສາມາດໂທຫາເບີທີ່ຢູ່ໃນບັດ EBT ຂອງທ່ານເພື່ອກວດເບິ່ງຍອດເງິນຂອງທ່ານ ຫຼື ໃຊ້ບັນຊີຜົນປະໂຫຍດລູກຄ້າຂອງທ່ານ www.washingtonconnection.org.

ຂ້ອຍຄວນໂທຫາສູນຕິດຕໍ່ບໍລິການລູກຄ້າບໍ່?

ເນື່ອງຈາກປະລິມານການໂທຫາສູນຂອງພວກເຮົາຫຼາຍກວ່າປົກກະຕິ, ພວກເຮົາກຳລັງຮ້ອງຂໍໃຫ້ທ່ານຢ່າໂທຫາສູນບໍລິການກ່ຽວກັບຜົນປະໂຫຍດພິເສດ. ກວດເບິ່ງຂໍ້ມູນຫຼ້າສຸດຢູ່ບັນຊີສື່ສັງຄົມຂອງພວກເຮົາທີ່ [Facebook](https://www.facebook.com/dshs.wa) ແລະ [Twitter](https://twitter.com/dshs_wa) ຫຼື ທີ່ www.dshs.wa.gov.